
 
 

 
 

UGLEGÅRDSSKOLEN 

 

Emne Skolebestyrelsen 
Mødedato 10. januar 2024 
Tidspunkt 17.30 (mad) 18.00 (møde)  
Mødested Mødelokalet 
Deltagere Camilla Skriver, Eva Rosenbæk-Svane, Jacob Juhl Nielsen, 

Line Raae Lund, Mads Grotenberg, Henrik Martin Petersen, 
Susanne Østerskov Harms 
Jonas Rasmussen, Peter Goth, Flemming Sørensen, Tanja 
Sebber Larsen, Jimmy Mortensen 

Fraværende  
Sagsnr. [Sagsnr.] 
Referent [Referent] 

DAGSORDEN  

 
 

Dagsordenpunkter for dagen: 

10012024-01 
Godkendelse af referat og dagsorden 
 
10012024-02 
Elevrådet 
Intet nyt 
 
10012024-03 
Spørgsmål til referat fra FU 
Link 
Ingen kommentarer 
 
10012024-04 
Information fra forperson og skoleleder 
En lærer har haft et uheld og er faldet og er pt sygemeldt 
Processen i forhold til besparelserne er skudt i gang på skolen 
ned sat tid, pension og andre forhold skal meldes ind til JR. 

https://www.solrod.dk/politik/byraad/dagsordener-og-referater/agenda?committee=827be40e-6b50-48c4-91b8-993d75bc35ee&agenda=d87f0b40-6a51-4f30-bf5b-79bc8e63f4ce
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Lærerne er ansat i Solrød kommune, dvs. at man evt. kan blive overflyttet, såfremt andre skoler 
har behov. 
Vi skal dog ansætte en speciel pædagog til vores specialtilbud X for BUR 
 
10012024-05 
Årshjul efter aftale med Eva og JR 
Årshjulet blev udleveret på mødet. Det er første udkast, og ligger på drev. Eva retter fejlene på 
sidste side. 
Eva, faste pkt. er stort set de samme, med rødt er de rykket ift. tidl. Det kræver 4 møder før et 
princip vil kunne tages i brug. 
Lektie til næste gang er at gennemgå oversigten, alle principper har fået en ejer. 
Forældremødet, trafik, skoleråd principper er rykket 
Mads Eva trafik 
Jakob Eva økonomi 
Susanne Lene og Camilla skolehjem udvalg 
 
10012024-06 
Ny organisationsplan i Solrød 
Organisationens organisationsplan gennemgået af JR 
Der kommer ny skole-dagtilbudschef. 
Væksthuset hedder nu familiehuset. Det er primært for 0-6 års.  
Ny organisering ift. pedellerne. Vores pedeller kommer under teknisk service og drift.  
Serviceniveauet er sænket. Vi får tildelt et antal timer og skal så beslutte, hvad vi vil bruge 
timerne til. Altså ikke én mand der er tildelt UG, men timer til opgaver, som løses af forskellige. 
MED, elevråd og bestyrelse får lov at byde ind med, hvad der er vigtige opgaver at få løst.  
Der vil være opgaver, vi fremover selv skal løse.  
Nyt center - håndværk og teknik.  
 

10012024-07 
Elevtalsudvikling 3 og 9 årg. næste år 
Princip for klassesammenlægning, vedlagt 
Der vil være behov for at lægge 2 klasser sammen næste skoleår, potentielt på 2 årgang. 
 
Princip for klassesammenlægning er rettet til og afventer godkendelse på næste møde. 
 
10012024-08 
Princip for rusmidler fortsat fra sidst. Forslag til princip udsendt på forhånd 
Susanne har lavet et forslag til ændringer. Genoptages næste møde, i mellemtiden vil man 
kunne komme med kommentar til Susanne. 
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10012024-09 
Digital dannelse, fortsat fra sidste møde 
SFO´s skærmpolitik,  bilag vedlagt 
Eva , grundet juleferie er vi ikke så langt. Punktet tages på næste gang med udgangspunkt i 4 
spørgsmål. Eva sender til DZ som sender ud samme med næste dagsorden. Skal punktet 
omdøbes til digitalværdisæt? 
Skærmpolitik ift SFO, nye forældre kommer det ofte bag på. Bilaget som er udsendt er forkert. 
Nyt sendes ud til næste møde.   
Vigtig at det princip SB udarbejder, også kan rumme den skærmpolitik SFO personalet har 
udarbejdet. 
 

 
10012024-10 
Budget 2024 
Bilag udleveres på mødet 
Bilag udleveret og gennemgået ved JR 
Det med gult, tages op igen ved næste møde, SB skal overveje tiltag. 
 
 
10012023-11 
Evt. 


